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Närvarande: Ulrika Leray, Louise Hellman, Christer Danielsson, Kent Eriksson Pripp, Tommy 
Werlefors, Marie Jauhiainen, Fredrik Hjert

Ej närvarande: Britt-Marie Carlsson

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2009-10-15

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Fredrik Hjert valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Föregående protokoll nr 7/2009 gicks igenom, godkändes och lades till 
handlingarna.

§ 5 Systematiskt brandskyddsarbete (SBA)
Ulrika har gjort en sammanställning från dokumentationen vi fick från 
Räddningstjänsten. Vi bör starta med att skicka ut informationsblad gällande 
brandsäkerhet i hemmet till alla hushåll. Vi kartlägger de risker som finns i 
samfälligheten. Arbetet påbörjas efter nyår och utbildning på rätt nivå kommer 
att budgeteras för nästa år. Vi beslutade att vi går igenom allt material 
ytterligare och återkommer. 

§ 6 Aktivitetslista
Genomgång av aktivitetslistan gjordes. Aktuellt just nu är den kommande 
höststädningen där vi konstaterade att det saknas information på våra 
anslagstavlor att det är städhelg den 24-25 oktober. Bland annat ska gungor 
monteras ner, cyklar ska märkas upp i våra cykelförråd och vi ska rensa upp på 
asfaltsplanen/skateboardplanen. 

§ 7 Ekonomi
Marie redogjorde för det ekonomiska läget.

http://www.skogsbarens.org/


§ 8 Skrivelse
Skrivelse har inkommit från kvarter 2 som vill ta ner tre stycken stora tallar. 
Styrelsen återkommer till kvarteret med beslutet. 

§ 9 Nästa möte
Nästa styrelsemöte den 17 november kl 19.00 hos Fredrik.

§ 10 Mötet avslutas
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

_________________________
Louise Hellman

Justeras

_________________________ _________________________
Ulrika Leray Fredrik Hjert


